
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 31. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 57
Vil ministeren forklare, hvorfor det af ministerens svar til Liselott Blixt på SUU
alm. del - spørgsmål 150 (2013-14) fremgår, at man ikke har anvendt alumini-
um i placeboforsøg, når det står hos producenten, at det har man gjort?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i Sundheds- og Forebyggelsesudvalget,
jf. folketingssamlingen 2014-15, 1. samling, SUU alm. del - spørgsmål 850.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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Sundheds- og Ældreudvalget 2014-15 (2. samling)
SUU Alm.del  Spørgsmål 57
Offentligt


